
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 29.01.2016 

Aud Karin Oen (SV) sette på vegner av SV og MDG fram slik protokollmerknad:

"Klimatoppmøtet i Paris vedtok nylig at den globale gjennomsnittstemperaturen bør begrenses til 

1,5 grader. Derfor viktig at klimagassutslippene i Bergen tar sikte på nullutslipp i 2050 og at dette 

inkluderer utslipp fra alle sektorer.

«Punkt 4»: «Kommunen som planlegger»

Forslag til grønn strategi har for svak vektlegging av tiltak for å redusere transportomfanget i 

Bergen. Det er viktig at KPA ikke gir økt transportbehov og økte utslipp.

 Sykkelveinett i sentrum og til bydelene må være ferdig i 2020 i egne, trygge og godt synlige 
traséer.

 Antall parkeringsplasser må reduseres med 10 prosent årlig både i sentrum og i bydelene for 
å redusere bruk av personbil. Parkeringsavgiftene må økes

 Bybanen må planlegges både til Åsane og Fyllingsdalen/Storvatnet og bygges innen 2025. 
Videre avklaring av bybanetrase til alle bydeler i Bergen bør startes. Det er viktig å sikre ein 
samanhengande utbygging av bybanen.

Ingen rullebane 2 på Flesland.

Kollektivfelt bør verte innført på alle firefelts innfartsårer til Bergen.

I Bergen må trolleybuss bli tatt i bruk som modernisering av kollektivnettet der bybane ikkje kan 

gje tilbod, og kommunen bør vere med å legge til rette for dette.

Skal alle båter tilbys landstrøm i Bergen i 2020, som omtalt i planen, trengs det meir enn to 

ladepunkter. Kommunen ber Bergen havn tilrettelegge for dette og innretter havneavgiftene 

deretter.

«Kommune som motivator»:

Bergen kommune går sammen med Hordaland fylkeskommune og nabokommunene for å utvikle 

en felles plan for miljøvennlig fortetting og korte reiser.

 Fortsette arbeidet med å fremme bærekraftig mobilitet som elbildeling, sykling/el-sykling og 
kollektivtransport.
Kommunen som tilrettelegger
Utbygging av infrastruktur - ladestasjoner for el-biler.

Legge til rette for et tilstrekkelig antall ladestasjoner og hydrogenstasjoner for tyngre kjøretøy 

og skip.
 Grønn strategi må legge rammer for kommuneplanens arealdel, og stille krav tilfortetting, 

funksjonsblanding og tilgang til grøntog fritidsområder. Fortetting planlegges særlig langs 
bybanetraseer.

 Alle nye bolig- eller næringsprosjekter må bygges i gangavstand til godt utbygde buss- eller 
bybanestopp."

Røysting

Fylkesordføraren la innstillinga frå utval for miljø og samferdsel til grunn for røystinga.

Innstillinga vart samrøystes vedteken.

Vedtak

1. Fylkesutvalet er positiv til at Bergen kommune i 2015 har rullert sin Klima- og energihandlingsplan, 

kalla "Grønn Strategi".

2. Fylkesutvalet ønskjer å samarbeide med Bergen kommune om "Grønn strategi" på område av felles 

interesse.
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3. Fylkesutvalet meiner at mål i "Grønn Strategi" for Bergen om reduksjon av klimagassutslepp med 50 

% er for lite ambisiøst.

Protokollmerknad frå SV og MDG

Klimatoppmøtet i Paris vedtok nylig at den globale gjennomsnittstemperaturen bør begrenses til 1,5 grader. 

Derfor viktig at klimagassutslippene i Bergen tar sikte på nullutslipp i 2050 og at dette inkluderer utslipp fra 

alle sektorer.

"Punkt 4": "Kommunen som planlegger"

Forslag til grønn strategi har for svak vektlegging av tiltak for å redusere transportomfanget i Bergen. Det er 

viktig at KPA ikke gir økt transportbehov og økte utslipp.

 Sykkelveinett i sentrum og til bydelene må være ferdig i 2020 i egne, trygge og godt synlige traséer.
 Antall parkeringsplasser må reduseres med 10 prosent årlig både i sentrum og i bydelene for å 

redusere bruk av personbil. Parkeringsavgiftene må økes
 Bybanen må planlegges både til Åsane og Fyllingsdalen/Storvatnet og bygges innen 2025. Videre 

avklaring av bybanetrase til alle bydeler i Bergen bør startes. Det er viktig å sikre ein samanhengande 
utbygging av bybanen.

Ingen rullebane 2 på Flesland.

Kollektivfelt bør bli innført på alle firefelts innfartsårer til Bergen.

I Bergen må trolleybuss bli tatt i bruk som modernisering av kollektivnettet der bybane ikkje kan gje tilbod, 

og kommunen bør vere med å legge til rette for dette.

Skal alle båter tilbys landstrøm i Bergen i 2020, som omtalt i planen, trengs det meir enn to ladepunkter. 

Kommunen ber Bergen havn tilrettelegge for dette og innretter havneavgiftene deretter.

"Kommune som motivator":

Bergen kommune går sammen med Hordaland fylkeskommune og nabokommunene for å utvikle en felles 

plan for miljøvennlig fortetting og korte reiser.

 Fortsette arbeidet med å fremme bærekraftig mobilitet som elbildeling, sykling/el-sykling og 
kollektivtransport.
Kommunen som tilrettelegger
Utbygging av infrastruktur - ladestasjoner for el-biler.

 Legge til rette for et tilstrekkelig antall ladestasjoner og hydrogenstasjoner for tyngre kjøretøy og skip.
 Grønn strategi må legge rammer for kommuneplanens arealdel, og stille krav tilfortetting, 

funksjonsblanding og tilgang til grøntog fritidsområder. Fortetting planlegges særlig langs 
bybanetraseer.

 Alle nye bolig- eller næringsprosjekter må bygges i gangavstand til godt utbygde buss- eller 
bybanestopp.


